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Plats och tid Harvestad skola, kl. 14:00 - 17:15 
  
Beslutande Johan Bergstedt (MP), ordförande 

Rolf Edelman (M), vice ordförande 
Niklas Nåbo (S) 
Anita Jonasson Kroon (M) 
Klas Ahlberg (SD) 

  
Övriga deltagande Andreas Lund, sekreterare, Landeryds geografiska 

utskott 
Jenny Linde, rektor, Harvestadsskolan 
Jessica Heidling, biträdande rektor, Harvestadsskolan 
Petter Otterström, ordförande, Hjulsbro IK 
Christian Jonsson, kanslichef, Hjulsbro IK 

  
Sekreterare Andreas Lund 
  
Ordförande Johan Bergstedt 
 
  



 

 
Minnesanteckningar 2 (10) 

 Kommunfullmäktiges 
geografiska utskott 
Geografiskt utskott Landeryd 
 

2017-03-29  

 
 
 

 

Innehållsförteckning 

 Ärende Sida 
1 Möte med företrädare från Harvestad skola samt Hjulsbro IK .............................3 

2 Dialogmöte i Ekholmen centrum ..........................................................................5 

3 Brottsstatistik januari 2017 ...................................................................................6 

4 Rapporter ...............................................................................................................7 

5 Förrättningar .........................................................................................................8 

6 Övriga frågor .........................................................................................................9 

7 Nästa möte ..........................................................................................................10 

  



 

 
Minnesanteckningar 3 (10) 

 Kommunfullmäktiges 
geografiska utskott 
Geografiskt utskott Landeryd 
 

2017-03-29  

 
 
 

 

1 Möte med företrädare från Harvestad skola samt 
Hjulsbro IK 

Dnr GEO 2017-5 

Ärende 
Harvestadsskolan (Jenny Linde, Jessica Heidling) 
Jenny Linde, rektor på Harvestadsskolan, hälsar utskottet samt representanterna 
från Hjulsbro IK välkomna. 

I juni 2014 startade Harvestadsskolan sin verksamhet. Man var vid den tiden 
inhysta i en paviljong på Blästadsskolan. Skolan bestod då av en förskoleklass 
och en klass med barn i årskurs 1, totalt 54 elever och 8 lärare. 

I september 2015 invigdes den nya skolan. Skolan är byggd med tanke på att 
skapa en god inomhusmiljö vad avser ventilation, ljus och ljud men också när 
det gäller den pedagogiska miljön. Jenny Linde var redan från byggstart med 
som pedagogisk expert vid val av inredning. Jenny Lindes erfarenheter och 
kunskaper utnyttjas numer när nya skolor byggs runt om i kommunen. 

Idag går det 350 elever på Harvestadsskolan, 80 i förskoleklass och 230 i 
årskurs 1 till 4. På skolan arbetar det cirka 35 personer, allt ifrån lärare till 
vaktmästare och bibliotekarie. I anknytning till Harvestadsskolan byggs 
ytterligare en skola där Jenny Linde kommer att bli rektor. 

Ledstjärnan för Harvestadsskolan ska vara en verksamhet som genomsyras av 
kunskap, där alla känner glädje och känner sig trygga. Undervisningen ska 
bygga på forskningsbaserad grund och löpa genom elevens hela dag. För att 
hela tiden utveckla verksamheten har Jenny Linde organiserat personalen i en 
grupp som har hand om den dagliga verksamheten och en som arbetar med 
utveckling. Skolan har även ett fokusbibliotek och en bibliotekarie som arbetar 
ute i klasserna. 

Jenny Linde uppger att samarbetet med utbildningskontoret har varit gott och 
att skolan fått alla de resurser man har behövt. Man har problem när det gäller 
lämning och hämtning av elever då föräldrarna parkerar bilarna utanför skolan 
i motsatt körriktning men Jenny Linde menar att detta inte är unikt för 
Harvestadsskolan. Ett större problem är den byggtrafik som passerar i området 
i alldeles för hög fart. Man har till samhällsbyggnadsförvaltningen framfört 
önskemål om att fler 30-skyltar sätts upp utanför skolan men ännu har 
ingenting hänt i frågan. Frågan noteras av ledamöterna. 
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Hjulsbro IK (Petter Otterström, Christian Jonsson) 

Hjulsbro IK grundades 1930 och var vid den tiden en fotbollsförening. Idag 
består föreningen av tre sektioner, fotboll, innebandy och bordtennis. 

För 10 år sedan hade man cirka 300 medlemmar som enbart spelade fotboll. 
Vid denna tid satsade man bara på att få fram en elit till skillnad från idag då 
man anser det vara viktigare att alla ska få vara med, både killar och tjejer. 
Föreningen drevs tidigare av tre eldsjälar medan man idag har anställt en 
person på heltid. Medlemsantalet har vuxit till 1100 och man omsatte 2016 
5 400 000 kr. Kostnaderna för att driva föreningen har vuxit de senaste åren. 
För att möta detta har man bland annat ökat sponsorintäkterna, låtit 
medlemmarna få köpa sina matchkläder samt sett över avtalen som klubben 
tecknat. 

Då antalet boende i området hela tiden ökar räknar man med att 
medlemsantalet också kommer att öka i framtiden. Man har ett stort behov av 
ett nytt klubbhus men de förslag som Linköpings kommun lämnat anser man 
från föreningens håll vara alldeles för dyrt. Idag nyttjar man ett stort antal 
lokaler i Lambohov samt Collegium, något som ur logistisk synpunkt är en 
mindre bra lösning. Planer på en multiarena med placering vid infarten till 
Landeryds golfklubb har tidigare funnits. Tanken var att denna skulle innehålla 
utrymmen för en rad olika sportaktiviteter. Petter och Christian uppger att en 
sådan anläggning skulle lösa flera av de utmaningar som föreningen står inför. 
Petter, Christian och utskottet anser samfällt att idrotten är en viktig faktor vad 
avser såväl integration som bra fritidsaktivitet och att de utmaningar som 
Hjulsbro IK står inför återfinns hos många andra idrottsföreningar. 

Geografiskt utskott Landeryds beslut 
Utskottet noterar informationen och tar särskilt med sig frågan om behov 
av 30-skyltar utanför Harvestadsskolan. 

__________ 
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2 Dialogmöte i Ekholmen centrum 
Dnr GEO 2017-44 

Ärende 
Sekreteraren redogör för de åtgärder som vidtagits i samband med förberedels-
erna för dialogmötet i Ekholmens centrum den 14 juni. 

Geografiskt utskott Landeryds beslut 
Utskottet noterar informationen. 

__________ 
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3 Brottsstatistik januari 2017 
Dnr GEO 2017-4 

Ärende 
Utskottet noterar informationen i bifogad brottsstatistik och konstaterar att det 
är svårt att dra några slutsatser med en månads statistik som grund. 

Geografiskt utskott Landeryds beslut 
Utskottet noterar den brottsstatistik som bilagts kallelsen. 

__________ 
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4 Rapporter 
Dnr GEO 2017-6 

Ärende 
Ordföranden rapporterar från mötet den 17 februari där utskottspresidierna 
tillsammans med kommunfullmäktigepresidiet diskuterade planerade 
aktiviteter och gemensamma utmaningar. 

Vice ordföranden rapporterar från den föreläsning han närvarade vid den 1 
mars. 

Geografiskt utskott Landeryds beslut 
Utskottet noterar informationen. 

__________ 
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5 Förrättningar 
Dnr GEO 2017-46 

Ärende 
Följande förrättningar anmäls; 

Johan Bergstedt 

  2017-02-17, 09.00-12.00, Möte med utskottspresidier och 
kommunfullmäktigepresidiet 

Rolf Edelman 

  2017-02-17, 09.00-12.00, Möte med utskottspresidier och 
kommunfullmäktigepresidiet 

  2017-03-01, 13.00-16.00, Föreläsning 

Geografiskt utskott Landeryds beslut 
Utskottet godkänner anmälda förrättningar. 

__________ 
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6 Övriga frågor 
Dnr GEO 2017-8 

Ärende 
Inga övriga frågor anmäldes. 

__________ 
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7 Nästa möte 
Dnr GEO 2017-9 

Ärende 
Nästa möte kommer att avhållas i Ekholmen centrum den 14 juni i form av ett 
dialogmöte där invånare i utskottsområdet kommer att få möjlighet att prata 
direkt med ledamöterna i utskottet. 

__________ 
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